

加利利靈糧堂 Galilee South Community Church

加入 Joined：2009 年 8 月

地點 Location：Littleton, CO

主任牧師 Senior Pastor：Pastor Paul Chen

網址：www.galileecc.org

簡要介紹 Brief Introduction:

在生命河的大家庭中，加利利靈糧堂是 2009 年加入的一間分堂，原該教會主任牧師 - 郭牧師 1996 年蒙神的呼召，在科羅拉多州的丹佛市(Denver)成立了 Galilee South Community Church，他對靈糧堂的異象非常認同，願同心攜手共建神榮耀的教會，在 2009 年八月正式加入生命河的大家庭。教會在他們帶領下穩定成長，郭牧師回臺灣服事後，由李泰青牧師與同工們帶領教會向著神的托負邁進，堅定小組的聯接和成長，有長者、青年、青少年、家庭及兒童等牧區及十多個小組，他們在「火熱愛主」的核心價值中成長倍增，積極建立弟兄姐妹和同工。2016 年由 Paul Chen 牧師繼續接任牧養教會，以生根建造，信心堅固，感恩湧流為導向，向左向右開展。他們對宣教植堂也有很深的負擔，同時也有向大波德區傳福音的異象，經過不斷的祈禱和小組事工，從丹佛北部地區加入 GSCC 的人數隨著時間而增加，在神的祝福與帶領

下，分堂波德耶底底亞靈糧堂於 2016 年成立。2019 年會眾達到 30 多人，2020 年來因為新冠肺炎疫情停止實體聚會，波德耶底底亞因而成為衛星校園。他們 2021 年的主題是：認識耶穌，經歷耶穌，活出耶穌，願神祝福他們傳福音的熱火與各項事工，也激勵弟兄姐妹們繼續拓展神賜的使命，而能在丹佛市為主作美好的見証。

In the large River of Life Christian Church family, Galilee South Community Church became an affiliated church in 2009. The original senior pastor of the church was John Kuo, who received his call in 1996 to establish the church in Denver, Colorado. There was great agreement with the vision of Galilee South, and willingness to work with one heart, hand-in-hand to build God's glorious church. In August 2009, Galilee South formally joined the River of Life Church family. Under their leadership, the church steadily grew. After Pastor Kuo returned to serve in Taiwan, Pastor TaiChin Li and colleagues continued to lead the church in the steps God directed. These included establishing unity and growth of cell groups, which included elderly, young adults, youth, families, children's groups and others, including more than 10 cell groups in total. They hope that with the core value of "deep love for the Lord" they will grow and multiply, building up the brothers, sisters, and coworkers in Christ. May God bless

all of their ministries and allow them to be good witnesses of the Lord in Denver.

代禱事項：

1. 請為加利利靈糧堂代禱，願神讓每一位弟兄姐妹繼續增長信仰知識，並在日常生活上不斷發展，成為有屬靈影響力的人。
2. 請為加利利靈糧堂弟兄姐妹代禱，願家庭不會因為新冠肺炎疫情流行而迷失，也不會停止聚會，並祈求主堅固他們的信心。
3. 請為加利利靈糧堂夏季計劃代禱，他們計劃在7月和8月（5週）通過農民市場而接觸社區，祈求主將迷路者帶給教會，以便他們可以種下種子，並收穫時令的人，而對主給他們的這片土地產生變革性的影響。
4. 請為加利利靈糧堂青年團體代禱，他們希望在青年團體開始復興計劃，祈求主將第二代人吸引到神的身上。

Prayer Items:

1. Please pray for the Galilee South Community Church. May God allow every brother and sister to continue to increase their knowledge of faith and develop in their daily lives to become people with spiritual influence.

2. Please pray for the brothers and sisters in the church. May the family not be lost due to the pandemic of the epidemic, and will not stop gatherings, and pray that the Lord will strengthen their faith.
3. Please pray for the Galilee South Community Church summer plan. They plan to reach out to the community through the farmers' market in July and August (5 weeks). Pray that the Lord will bring the lost to the church so that they can plant seeds and harvest them. The people who ordered, and had a transformative influence on the land that the Lord gave them.
4. Please pray for the youth group of the church. They hope to start a revival project in the youth group and pray that the Lord will attract the second generation to God.